

Mike Feldstein - Vice President, Ontario/ Aliant Atlantic

Mike holds a B. Electrical Engineering from Sir George Williams University, (Concordia University), and an MBA from McGill. He was a Visiting Graduate Student at University of Toronto and York University and completed the Delivering Information Systems Program at Harvard Business School.

Prior to working at Bell, he worked in the Financial Services Industry in Canada. He held various Senior Management and Executive IT positions at Bank of Montreal, Royal Trust, and Eaton Credit Corporation.

Mike joined Bell Canada in early 1997 as an IT VP and was responsible for the Year 2000 Program at Bell, Bell Mobility and Bell Media until its completion in January 2000. Mike was then transferred to CGI as the SVP of IT Services to BCE at CGI until late 2004, where he was responsible for all of CGI's Software Development and Maintenance for the BCE Group of Companies, as well as the Operational Services provided to BCE.

Following Bell, Mike held several senior IT positions, including as Director of the Telecom Center of Competency and Senior Project Executive for IBM (US), General Manager Infrastructure for Canada Post and as President of his own Consulting firm where he serviced such clients as HP Canada and Bruce Power.

For recreation, Mike enjoys cycling, long distance swimming, tennis, gardening, and home renovations.

Mike Feldstein - Vice Président, Ontario/ Aliant Atlantic

Mike est titulaire d'un baccalauréat en génie électrique de l'Université Sir George Williams (Université Concordia) et d'un MBA de McGill. Il a été étudiant diplômé invité à l'Université de Toronto et à l'Université York et a suivi le programme Delivering Information Systems de la Harvard Business School.

Avant de travailler chez Bell, il a oeuvré dans le secteur des services financiers au Canada. Il a occupé divers postes de haute direction et de direction informatique à la Banque de Montréal, à Royal Trust et à Eaton Credit Corporation.

Mike s'est joint à Bell Canada au début de 1997 à titre de vice-président des technologies de l'information et a été responsable du programme an 2000 chez Bell, Bell Mobilité et Bell Média jusqu'à son achèvement en janvier 2000. Mike a ensuite été transféré à CGI à titre de vice-président principal des services informatiques de BCE chez CGI. jusqu'à la fin de 2004, où il était responsable de l'ensemble du développement et de la maintenance des logiciels de CGI pour le groupe de sociétés BCE, ainsi que des services opérationnels fournis à BCE.

Après Bell, Mike a occupé plusieurs postes de direction en TI, notamment celui de directeur du centre de compétences en télécommunications et de directeur principal de projet pour IBM (États-Unis), de directeur général de l'infrastructure pour Postes Canada et de président de sa propre société de conseil où il servait des clients comme HP Canada et Bruce Power.

Pour ses loisirs, Mike aime le vélo, la natation longue distance, le tennis, le jardinage et la rénovation domiciliaire.